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स्वास््य मन्त्री पौडेलले परिषद्का पदाधिकािीलाई भने, ‘पहिले आफ्नै 
अनुसन्त्िान गिेि बिस्ततृ योजना ल्याउनुिोस’् 

नेपाली हेल्थ २०८१ कार्तिक ९ गते १०:५६ 

 

 

काठमाडौँ, ९ कात्तिक । स्वास््य तथा जनसखं्या मन्त्री प्रदीप पौडेलल ेनेपाल स्वास््य अनुसन्त्धान 

परिषद्लाई पहहले आफ्नै अनुसन्त्धान गिेि समस्या पहहचान गिी अर्ि बढ्न सुझाव हदएका छन ्। 

बिहीिार नेपाल नेपाल स्वास््य अनुसन्धान पररषद्को आबथिक वषि २०८०/०८१ को वाबषिक प्रबिवेदन र स्वास््य िथा जनसंख्या िैज्ञाबनकहरुको दश ौँ 

राबरिय बशखर सम्मेलनको ररपोर्ि साविजबनक गने क्रममा उनल ेयस्िो ििाएका हुन् । 
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मन्त्री पौडेलल ेभने, ‘पहहले आफ्नै रिसचि गनुिहोस, के गने हो भन्त्ने कुिा र्छटो डडटेल प्लान ल्याउनुहोस,् 

ककन भन ेयहााँको के कस्ता समस्या छन,् कसिी जााँदा समाधान हुन्त्छ भन्त्न ेकुिा तपाईँहरुलाई नै बढी थाहा 
छ ? त्यहााँबाट आउने प्रर्तवेदनको कायािन्त््यन हामी गछौ ।’ 
 

सो क्रममा मन्त्री पौडेलले मन्त्रालयको बजटे ि योजना बनाउने कुिामा अनुसन्त्धान परिषद्को उपस्स्थर्त 

आवश्यक भएको बताउदै नेपालको स्वास््यको मागिर्नदेश गने अनुसन्त्धान गनि सुझाए। 

उनल ेधेरै औपचाररकिामा नलागी प्रबक्रयामा अबि िढाउन र त्यसमा नीबिगि कायिहरु गनि समेि पररषद्का पदाबधकारीहरुलाई जोड बदए । 

कायिक्रममा स्वास््य सबचव डा रोशन पोखरेलले पररषद्को मुख्य काम अनुसन्धानका लाबग बस्वकृबि प्रदान गने, बिक छ बक छैन अनुगमन िथा बनरीक्षण 

गनुि हो भन्दै पररषद् आफैले अनुसन्धान गने कायिलाई रोक्न समेि सुझाव बदए । 

सो अवसरमा पररषद्का सदस्य सबचव डा प्रमोद जोशीले स्वास््य अनुसन्धान कायिलाई प्राथबमकिा बदएको आफ्नो संस्थाले स्वास््य के्षत्रमा ि्यपरक 

नीबि िथा कायियोजना बनमािण गने कायिमा उल्लेखनीय भूबमका बनवािह गरेको ििाए । यस्ि ैउनल ेअनुसन्धानको कायिलाई मापदण्ड अनुसार थप 

गुणस्िरीय िनाउन पररषद्को पररषद्ले आफ्नै भवन िनाउन थालेको र त्यसमा मन्त्रालयले बवशेष सहयोग गरेको भन्दै आभार प्रकर् गरे । 

कायिक्रममा पररषद्का प्रमुख अनुसन्धान अबधकृि डा मेिनाथ बधमालले पररषद्को स्थापना, यसल ेगरेका काम, जनशबि र पूवािधार साथै आवश्यक 

स्रोिको िारेमा समेि प्रस्िुबिकरण माफि ि मन्त्री प डेलको ध्यानाकषिण गराएका बथए । 

 


	स्वास्थ्य मन्त्री पौडेलले परिषद्का पदाधिकारीलाई भने, ‘पहिले आफ्नै अनुसन्धान गरेर बिस्तृत योजना ल्याउनुहोस्’

